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靜宜大學 函
地址：43301台中市沙鹿區臺灣大道七段
200號
聯 絡 人：王怡斐
連絡方式：04-26328001#19238
電子郵件：yfwang3@pu.edu.tw

受文者：國立嘉義大學

發文日期：中華民國112年8月29日
發文字號：靜大國際字第1120002103號
速別：普通件
密等及解密條件或保密期限：
附件：SDGsPosterCompetitionposter.png、ContestRuleEnglish.pdf、中文辦法-第四

屆全國SDGS英文漫畫創意競賽.pdf (112H000313_1_30093440851.png、
112H000313_2_30093440851.pdf、112H000313_3_30093440851.pdf)

主旨：本校將舉辦「第四屆靜宜大專盃-SDGs全國英語漫畫海報

創意競賽」，惠請宣傳並鼓勵學生踴躍投稿。

說明：

一、聯合國永續發展17個目標(Sustainable 

DevelopmentGoals, SDGs)，製作原創漫畫海報，以達到全

球推廣17項永續發展目標重要性之目的。

二、本競賽投稿期限為112年11月5日，今年主題為目標5「性別

平等」Goal 5: Gender equality，活動電子海報及比賽辦

法請參閱附件。為環保永續發展，恕不提供紙本海報。

三、相關訊息及比賽規定請詳見本校外語教學中心網頁 

https://flc.pu.edu.tw/

正本：各公私立大學校院
副本：國際學院、外語教學中心

　

檔　　號:
保存年限:

國立嘉義大學

1120012168　112/08/30



學生事務處課外活動指導組　簡簽
 

承辦人：郭佳惠
電話：2717066
電 子 信 箱
：cottale1029@mail.ncyu.edu.tw

 
擬辦：
一、本文係靜宜大學舉辦「第四屆靜宜大專盃-SDGs全國英語

漫畫海報創意競賽」1案。
二、副知人文藝術學院、師範學院各系所及民雄學務處，並上

網公告。
三、文陳閱後存查。

會辦單位：
決行層級：第二層決行
 

──批核軌跡及意見──
 1.學生事務處 課外活動指導組 專案輔導員 郭佳惠 112/09/01
08:31:02(承辦) : 

　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　
 2.學生事務處 課外活動指導組 組長 陳宣汶 112/09/06 13:50:04(核示)
: 

　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　
 3.學生事務處  秘書 陳中元 [ 學務長 唐榮昌(乙)] 112/09/06
15:58:10(決行) : 

如擬(代為決行)
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SDGs in Action   Visualize 2030 

2023 SDGs Collegiate Comics Poster Competition 

第四屆靜宜大專盃- SDGs 全國英語漫畫海報創意競賽 
 

Eligibility： You can participate if you are studying in a university/college in Taiwan (including foreign 

students, graduated students, apply as individual or group-at most 5 people ).   

Submission Deadline：before 23:59 Sunday, November 5th 2023 

Objective：  

The aim of the competition is to develop students’ understanding of global citizenship and to turn their ideas 

into reality. We support college students to develop action projects that help to achieve the United Nations’ 

Global Goals.  

Theme of this year： 

Goal 5 Gender Equality 

Submission Format： 

1.You can submit work of any size： Digital designs should be submitted as PDF. If submitting a traditional 

painting or drawing, it should be scanned and sent as PDF. 

2. All posters must be original art. No trademarked or copyrighted images or phrases should be used. 

3. Design mode: can be portrait/straight or landscape/horizontal; One to Four panel comic template (At most 

4 panel templates) ; Design principles Examples, please check last page (P.3)。 

4. All design entries must include phrases in English, if you fail to do so, you will be disqualified from the 

contest. 

5. Must have design title for the entry; The entry title could be in Chinese or English。 

Winning Criteria： 

The best design will be selected by a panel of PU judges and announced by December 9th 2022. The list of 

winners will be displayed on the official website. 

Each work will be evaluated based on the following Criteria:  

Design Structure Represent 「Goal 5 Gender Equality」 50%、 Content : Localization of the Sustainable 

Development Goals/SDGs targets 50%。 

Prizes 

1st Place NTD 6,000 & an award certificate 

2nd Place NTD 5,000 & an award certificate 

3rd Place NTD 4,000 & an award certificate 

Special Prize (for 2) NTD 1,000 & an award 

certificate 

Luking Prize (for 2) NTD 1,000 & an award 

certificate 

The winning poster design may be displayed on the official website (at the FLC, PU) 

(https://flc.pu.edu.tw/) 

 

Registration 

1. Sign up：Please fill up the google form or Scan QRCode  

https://forms.gle/VXGWTnDizSyuVepAA 

2. Please Upload the Design work & Affidavit of Original Work & Personal Information as PDF, the 

upload link is in the google sign up form    (The Subject must include 「2023 SDGs Collegiate 

Students Comics Poster Competition & Name, School ) 
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Privacy/ USE OF PERSONAL INFORMATION.：Entrants agree and acknowledge that personal data 

submitted with an entry, including name, phone number, Email may be collected, processed, stored and 

otherwise used by Providence University for the purposes of conduction the Contest.  

By participating in the Contest, each entrant: (1) grants to the Organizer the right to use his/her personal 

information provided when he/she enters the Contest and the Work (if applicable) (collectively the “Personal 

Information”) for the purpose of administering the Contest, including but not limited to contacting and 

announcing the winners and coordinating the provision of the Contest prize; (2) grants to the Organizer the 

right to use his/her Personal Information for publicity and promotional purposes relating to the Contest in any 

and all media without further compensation unless prohibited by law; and (3) acknowledges that the Organizer 

may disclose his/her Personal Information to third-party agents and service providers of the Organizer in 

connection with any of the activities listed in (1) and/or (2) above. 

 

Elimination： Any false information provided within the context of the Contest by Entrant concerning identity, 

mailing address, telephone number, Email, ownership of right or non-compliance with these Rules may result 

in the immediate elimination of the entrant from the Contest. 

Contact Information : Tel 04-26328001 ext.19238 Ms. Ife Wang ; Email: yfwang3@gm.pu.edu.tw 

Guidelines for contest entries 

1. A single applicant (or a team applicant) may submit Only One entry; You may upload only “ONE” 

design work per entrant. 

2. We take Plagiarism very seriously. Please create 100% your own work. All entries must be the 

designer’s original work. Again, Plagiarism is not tolerated in the contest. 

3. Entries that do not meet these requirements will be deleted from the contest. 

4. We do not allow designers to submit the same design to multiple contests, because this can create legal 

problems regarding copyright.  

5. You will be notified by email when you win a contest. Please make sure that emails from 

@gm.pu.edu.tw will not go directly to your spam or trash folder. Next, you will need to provide the 

copy of ID/ARC and Post Office Account.  

Rights of the Organizer(Providence University) 

1. By participating in the Contest, Participants are taken to have read, understood and agreed to be bound 

by these Contest Terms & Conditions, and accept that all decisions by the Organizer (Providence 

University) are final and binding. The Organizer reserves the right to change, amend, add or delete any 

of the Contest Terms & Conditions at any time without prior notice. 

2. Participant(s) acknowledge and agree that all intellectual property rights thereto shall belong to the 

Organizer. The Organizer shall have the exclusive right to use and publish the entry submitted by all the 

Participant(s), publish the names of the Participant(s), school name of the Participant(s), in any way it 

deems fit for any advertising, promotional purposes and for any other reason whatsoever, without any 

further notice. The Participant(s) shall not claim ownership or any payment or compensation on the 

materials 

Providence University Students who participate the contest will be recognized” News course” of 

Humanistic literacy *參加本次競賽本校生可認列人文素養課程「新聞講看嘜」  

 

Sign up  https://forms.gle/VXGWTnDizSyuVepAA  

  

Design principles: 

 https://www.nytimes.com/interactive/2020/01/02/learning/editorial-cartoon-contest-2019.html 

 

 

https://forms.gle/VXGWTnDizSyuVepAA
https://www.nytimes.com/interactive/2020/01/02/learning/editorial-cartoon-contest-2019.html
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Example 1 

 
Example 2 

 
Example 3 

 
Example 4 

 

 



 

SDGs in Action   Visualize 2030 

2023 SDGs Collegiate Comics Poster Competition 

第四屆靜宜大專盃- SDGs 全國英語漫畫海報創意競賽 
 

對象：全國大專院校學生(含研究生，包含外籍學生，組隊或個人參加)。 

比賽日期：即日起～112 年 11 月 5 日(以電子檔案送達日期時間為準，112/11/05(日)23:59 前截止) 

比賽目的：  

藉由聯合國永續發展 17 個目標(Sustainable Development Goals, SDGs)，呈現全球在地行動之永續內

容。 

比賽主題 

Goal 5 Gender Equality 性別平等 

作品格式 

1. 海報檔：可用電腦或手繪製(無規格大小限制)，作品可為直式或橫式，一件作品內容可為單一圖~

四圖，最多四圖，海報設計準則範例請參閱下方  

2. 無論是電腦或手繪製(無規格大小限制)，請一律轉存為 PDF 電子檔 (僅寄作品和原始創作切結書

及個資同意書)，請務必先填 Googel 表單-報名，作品上傳網址在 google 表單上。 

3. 海報內容必須以英語詞句表達，但英語字詞數不限，若未將英語句子置入圖中即喪失比賽資格。 

4. 作品名稱: 填報名表時(Google 表單 https://forms.gle/VXGWTnDizSyuVepAA)請於表單填上作品名

稱，中英文皆可。 

評分方式 

  海報設計呈現 Goal 5 Gender Equality 性別平等 50%、英文內容呈現「Goal 5 Gender Equality 性

別平等」在地行動意涵 50%。 

獎勵辦法 

1. 

第一名 一名 獎金 6,000 元、獎狀乙紙 

第二名 一名 獎金 5,000 元、獎狀乙紙 

第三名 一名  獎金 4,000 元、獎狀乙紙 

佳作(2 名)   獎金 1,000 元、獎狀乙紙 

蓋夏獎(限靜宜大學 2 名) 獎金 1,000 元、獎狀

乙紙 

 

2. 得獎作品將發表於靜宜大學外語教學中心網頁 SDGs 英語漫畫海報創意競賽專區

(https://flc.pu.edu.tw/)，以茲鼓勵。 

投稿方式 

1. 報名：請先填妥 Google 報名表 https://forms.gle/VXGWTnDizSyuVepAA  

2. 競賽作品電腦繪圖及手繪圖一律為 PDF 電子檔，無規格大小限制(請參閱下方 “作品格式”)。 

3. 將作品、原始創作切結書及個人資料使用授權同意書(附件一)整合成一件 PDF 電子檔，傳送網

址於報名表單上 (僅寄作品和原始創作切結書及個資同意書)。(請於上傳文件主旨備註 “參加

SDGs 全國英語漫畫海報創意競賽並註明學校及參賽人姓名”) 

4. 參賽者分為個人也可組隊參加，團體最多 5 人一組，個人/團體限投稿件數一件。 

5. 報名表需填寫所有參賽成員資料(最多 5 人)，請務必填寫正確資訊，以利聯繫作業。 

6. 作品格式及繳件方式不符規定者，恕不列入評選。 

7. PDF 電子檔作品寄件前，請自行確認作品圖案及內容是否清楚明瞭，如有不清楚之作品，恕不另

行告知並不列入評選。 

8. 得獎者於公告後將個別聯絡，並須提供身分證影本及郵局帳號匯款(其他銀行恕不受理)。 

https://forms.gle/VXGWTnDizSyuVepAA


9. 諮詢連絡專線及信箱  04-26328001 ext.19238/ Email： yfwang3@gm.pu.edu.tw。 

注意事項 

1. 作品嚴禁抄襲或冒名頂替，一旦發現抄襲，將取消其參賽資格，法律責任由參賽者自負。 

2. 作品嚴禁仿冒或盜用他人作品之情事(如動漫畫或以公開發表之作品)，如有前述之狀況，將取

消參賽資格，法律責任由參賽者自負。 

3. 在比賽結果公布前，參賽者不得將參賽稿件投交至其他比賽。 

4. 得獎作品之完整著作權均歸主辦單位所有，主辦單位擁有其宣傳發表及使用權，不另給酬。 

5. 本活動因故無法進行時，主辦單位有權決定取消本活動；若活動有變更，主辦單位亦有最終解

釋之權利。 

6. 因應個資法規定，為活動展示之目的，主辦單位有權公開參賽者之校名、科系、姓名及作品於

活動頁面(由參賽者簽署個資同意書處理)。 

*參加本次競賽本校生可認列人文素養課程「新聞講看嘜」，歡迎同學踴躍投稿! 
活動負責人：靜宜大學外語教學中心  王怡斐    

連絡電話：04-26328001ext.19238   

 連絡信箱：yfwang3@gm.pu.edu.tw 

報名連結: https://forms.gle/VXGWTnDizSyuVepAA  

   

Design principles: 

參考連結:  https://www.nytimes.com/interactive/2020/01/02/learning/editorial-cartoon-contest-2019.html 
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https://www.nytimes.com/interactive/2020/01/02/learning/editorial-cartoon-contest-2019.html



